
ME Tallinn – Estonsko 
 

Ve dnech 5. - 13. března 2023 se v Estonském Tallinnu uskutečnilo Mistrovství Evropy ve 
vzduchový zbraních.  

 
Foto sportovní haly. 

 
Za puškové disciplíny byla nominace následující: 

 
Muži: 
Přívratský Jiří 
Mikulčík Radek 
Smetana František 
Nymburský Petr 
Nepejchal Filip (náhradník za Aleše Entrichela) 
 
Ženy: 
Brabcová Aneta 
Brázdová Lucie 
Thurnwaldová Sabina 
Foistová Nikola 
 
Junioři: 
Kupec Ondřej 
Záborec Vojtěch 
 
Juniorky: 
Dubská Barbora 
Zrůstová Adéla 
Blažíčková Veronika 
 
Doprovod: 
Vedoucí týmu Pu a Pi - Lucie Veverková 
Státní trenér Pu - Luboš Opelka 
Státní trenér Pi - Martin Tenk 
Trenérka - Kateřina Kolaříková (byl přítomna pouze při soutěži juniorů - následně doprovod zpět) 
 
Námi obsazené disciplíny: 
VzPu 60, Mix team, týmová soutěž. 
 
Přehled výsledků: 
http://results.sius.com/Events.aspx?Championship=584bd709-6c3f-4dbd-865c-6cb8704f6c90  

http://results.sius.com/Events.aspx?Championship=584bd709-6c3f-4dbd-865c-6cb8704f6c90


zde jsou všechny výsledky ze soutěží. Další odkazy je možné hledat na „youtube.com“. Hledejte 
všechny finálové soutěže. Doporučuji všem. 
 

 
Finálová hala - klasický vzhled. 

 
„Finálovka“ byla asi 1 km od sportovní haly. Bylo tedy nutné se přemístit speciální dopravou 

pořadatele po soutěži do této haly a následně byla započata „procedura“ finále. 
 

Dovoluji si napsat pár vlastních postřehů. Dle mého to byla soutěž nádherná. Účast týmů byla 
kvalitní, to nej z Evropy. Jednalo se o druhou nominační soutěž na Evropské hry 2023 a také zde byla 
možnost zisku míst na Olympijské hry 2024. Byla to tedy jedna z top soutěží. Kvalifikační místa na EH 
byla přidělena v pořadí 1-12 místo, na OH první dva v soutěži jednotlivců v kategorii seniorů. Dalším 
důležitým motivem účasti jsou body, které jsou přidělovány za umístění a následně jsou tvořeny 
žebříčky světové, evropské a olympijské. 
 

Začínalo se juniorskou kategorii. Juniorská kategorie našeho týmu, kompletní tým juniorek a 
dva junioři.  

Tato kategorie nám přinesla velkou radost. Veronika Blažíčková podala zase úžasný výkon, 
postoupila do finále a vybojovala bronzovou medaili. Veronika dlouhodobě dokazuje svoji dovednost, 
velkou míru talentu a obrovskou pracovitost. Svými výkony je schopna konkurovat nejlepším ženám, 
zvláště pak v malorážných disciplínách. Ve vzduchovce se velice zlepšila, je daleko přesnější než před 
rokem, její přístup je zcela promyšlený a přináší ji úspěch. Pravděpodobně ji čeká ještě důležitá etapa 
výměny zbraně, ale to bude v budoucnu snad jen ku prospěchu a věřím, že se dále dokáže prosazovat 
v obou disciplínách. Další dvě členky týmu, Bára Dubská a Adéla Zrůstová jsou také velmi talentované, 
mají veškeré předpoklady následovat Veroniku.  
 

 
Vyhlášení výsledků, Veronika na třetím místě. Švýcarka na druhém místě byla před rokem v mém týmu. Tedy dvojitá radost pro mne.       



 
Kategorii juniorů jsem se rozhodl neposílat kompletní, výkonnost našich „kluků“ jsem se snažil 
podpořit, ale nebylo to na celý tým. I tak jsem rád, že se v nominaci povedlo najít dva juniory, kteří 
závod absolvovali. Bylo tak možné obsadit soutěž Mix Teamu. Stále jsem zvažoval, koho dát do týmu. 
Nakonec to dopadlo úžasně.  
 

 
 
Foto potvrzující kvalitu našeho mix týmu, Gold Medal match - máme stříbro!! Naši - Veronika Blažíčková, Ondra Kupec!! Gratulace!! 
 

 
Velmi cenná medaile - v kategorii seniorů to je olympijská disciplína!!! 
 
 

Následně skupina juniorů odletěla domů a pokračovalo se v kategorii seniorů. Musím přiznat, 
že tentokrát byla soutěž poznamenána početným maroděním, řada sportovců měla potáže od teplot, 
rýmy a bolesti hlavy. Ještě těsně před odletem došlo k výměně Aleše Entrichela za Filipa Nepejchala, 
také zdravotní důvody. Nebylo to tedy jednoduché.  
 
Senioři jsou dlouhodobě naším Top týmem. Zde bych rád upozornil na bezvadný výsledek kvalifikace 
jednotlivců Františka Smetany, který dosáhl finálového umístění. Závodem prošel bez sebemenšího 
zaváhání a potvrdil vysokou kvalitu výkonnosti z celé sezóny.  



 
František, foto při soutěži jednotlivců. 
 

 
Jedna z tajných fotek při finále, naštěstí bez sankce pro trenéra        
 

Doporučuji si přehrát celé finále na youtube, úžasný zážitek. Všimněte si řady přesných ran Františka, 
jeho postup finálem a uvidíte také tu neuvěřitelnou přesnost všech, která je potřeba, chce-li se kdokoli 
ucházet o medaili!! Velká gratulace. Ostatní muži zůstali za finálovou osmičkou. Věřím na příští 
zlepšení. Jejich kvality to v žádném případě nesnižuje. František nám získal kvalifikační místo na EH. Od 
olympijského místa byl kousíček. 
 
V soutěži seniorek bych chtěl nejvíce upozornit na výsledek Lucky Brázdové. Je naší top 
vzduchovkářkou a svoji pozici v týmu dokládá kvalitními výsledky z celé sezóny.  
 



 
Zde je Lucka zachycena při podpisu svých fotek.  

 
Očekávání všech byla různá, mnohdy vyšší, ale my si následně budeme dělat podrobnou analýzu všech 
účastníků ME a budeme hledat cesty ke zlepšení, protože vždy je možné postoupit dál. Vždy se snažím 
mluvit se sportovci a také s osobními trenéry, hledat dobré stánky soutěže a také cesty ke zlepšení. 
Udělám to zase stejně.  
 
Děkuji za perfektní přístup všech sportovců. Gratuluji všem nominovaným, všem, kteří se o nominaci 
třeba jen pokusili a přeji všem hodně zdraví a sil pro nominace další. 
 
Děkuji realizačnímu týmu ČSS, všem spolupracujícím trenérům, rezortům a mnohým dalším. Díky za 
pomoc a zajištění všeho potřebného pro účast na soutěži.  
 
Za puškový tým, Luboš Opelka - státní trenér 


